

Report on operations under the *Regional Development Incentives Act* for the month of June, 1979, pursuant to section 16 of the said Act, Chapter R-3, R.S.C., 1970.

Report of Eldorado Nuclear Limited and its subsidiaries, Eldorado Aviation Limited and Eldor Resources Limited, including the consolidated financial statements certified by the Auditor General, for the year ended December 31, 1978, pursuant to sections 75(3) and 77(3) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-10, R.S.C., 1970.

Capital Budgets of Eldorado Nuclear Limited and Eldorado Aviation Limited for the year ended December 31, 1979, pursuant to section 70(2) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-10, R.S.C., 1970, together with copies of Orders in Council P.C. 1979-543, dated March 1, 1979, approving same.

Report of the National Energy Board for the year ended December 31, 1978, pursuant to section 91 of the *National Energy Board Act*, Chapter N-6, R.S.C., 1970.

Report of the President of the National Research Council of Canada for the fiscal year ended March 31, 1979, pursuant to section 16 of the *National Research Council Act*, Chapter N-14, R.S.C., 1970.

Report of the President of the Natural Sciences and Engineering Research Council for the fiscal year ended March 31, 1979, pursuant to section 41 of the *Natural Sciences and Engineering Research Council Act*, Part III of Chapter 24, Statutes of Canada, 1976-77.

Capital Budget of Petro-Canada for the financial year 1978, pursuant to section 70(2) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-10, R.S.C., 1970, together with copy of Order in Council P.C. 1978-3819, dated December 21, 1978, approving same.

Capital Budget of Petro-Canada for the financial year 1979, pursuant to section 70(2) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-10, R.S.C., 1970, together with copy of Order in Council P.C. 1978-3820, dated December 21, 1978, approving same.

Supplementary Capital Budget of Petro-Canada for the financial year 1979, pursuant to section 70(2) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-10, R.S.C., 1970, together with copy of Order in Council P.C. 1979-1553, dated May 18, 1979, approving same.

Report of the Ministry of State for Science and Technology for the fiscal year ended March 31, 1978, pursuant to section 22 of the *Ministries and Ministers of State Act*, Part IV of Chapter 42, Statutes of Canada, 1970-71-72.

Report of Uranium Canada, Limited, including its accounts and financial statements certified by the Auditor General, for the year ended December 31, 1978, pursuant to sections 75(3) and 77(3) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-10, R.S.C., 1970.

Rapports sur l'application de la *Loi sur les subventions au développement régional* pour le mois de juin 1979, conformément à l'article 16 de ladite loi, chapitre R-3, S.R.C., 1970.

Rapport de l'Eldorado Nucléaire Limitée et ses filiales Eldorado Aviation Limitée et *Eldor Resources Limited*, ainsi que ces états financiers consolidés certifiés par le Vérificateur général, pour l'année terminée le 31 décembre 1978, conformément aux articles 75(3) et 77(3) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre F-10, S.R.C., 1970.

Budgets d'établissement de l'Eldorado Nucléaire Limitée et de l'Eldorado Aviation Limitée pour l'année se terminant le 31 décembre 1979, conformément à l'article 70(2) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre F-10, S.R.C., 1970, et copies du décret C.P. 1979-543, en date du 1<sup>er</sup> mars 1979, approuvant lesdits budgets.

Rapport de l'Office national de l'énergie pour l'année terminée le 31 décembre 1978, conformément à l'article 91 de la *Loi de l'Office national de l'énergie*, chapitre N-6, S.R.C., 1970.

Rapport du Président du Conseil national de recherches pour l'année financière close le 31 mars 1979, conformément à l'article 16 de la *Loi sur le Conseil national de recherches*, chapitre N-14, S.R.C., 1970.

Rapport du Président du Conseil de recherches en sciences naturelles et en génie pour l'année financière close le 31 mars 1979, conformément à l'article 41 de la *Loi sur le Conseil de recherches en sciences naturelles et en génie*, partie III du chapitre 24, Statuts du Canada, 1976-77.

Budget d'investissement de la Société Petro-Canada pour l'année financière 1978, conformément à l'article 70(2) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre F-10, S.R.C., 1970, ainsi que copie du décret C.P. 1978-3819, en date du 21 décembre 1978, approuvant ledit budget.

Budget d'investissement de la Société Petro-Canada pour l'année financière 1979, conformément à l'article 70(2) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre F-10, S.R.C., 1970, ainsi que copie du décret C.P. 1978-3820, en date du 21 décembre 1978, approuvant ledit budget.

Budget d'investissement supplémentaire de la Société Petro-Canada pour l'année financière 1979, conformément à l'article 70(2) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre F-10, S.R.C., 1970, ainsi que copie du décret C.P. 1979-1553, en date du 18 mai 1979, approuvant ledit budget.

Rapport du ministère d'État chargé des Sciences et de la Technologie pour l'année financière close le 31 mars 1978, conformément à l'article 22 de la *Loi sur les départements et ministres d'État*, partie IV du chapitre 42, Statuts du Canada, 1970-71-72.

Rapport de l'Uranium Canada, Limitée, y compris ses comptes et états financiers certifiés par le Vérificateur général pour l'année terminée le 31 décembre 1978, conformément aux articles 75(3) et 77(3) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre F-10, S.R.C., 1970.